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PRIOPĆENJE 
 

Nakon jučerašnje sjednice gradskog vijeća grada Poreča na kojem mi je 
uskraćeno pravo na postavljanje pitanja kao gradski vijećnik G.O. HDZ-a 
Poreč ovim priopćenjem obavještavam Vas medije da se prema meni 
konstantno vrši političko nasilje i onemogućen mi je rad kao gradskom 
vijećniku.  
Prošlu sjednicu gradskog vijeća također mi nije dozvoljeno postavljanje 
pitanja kao vijećnik grada Poreča pa sam se nadao da će mi ovoga puta 
to pravo biti omogućeno jer su oba vijećnika Snježane Mekote postavila 
pitanje isto kao i četiri vijećnika NL Rodoljuba Kosića i četiri vijećnika 
IDS-a.  
Naime predsjednik gradskog vijeća Adriano Jakus obrazložio je svoj čin 
da mi uskrati pravo na pitanje tako da je rekao kako je isteklo vrijeme za 
vijećnička pitanja. Po poslovniku o radu gradskog vijeća aktualni sat traje 
60 minuta. Neka onda g. Jakus  objasni ako je već probijeno vrijeme 
aktualnog sata za 20 minuta , ne vidim prepreku zbog čega ja nisam 
mogao iskoristiti svojih 4 vijećničkih minuta kad je bio moj red. Naime 
smatram da g. Jakus selektivno po naredbi svoji nadležnih bira tko će u 
vijeću moći postavljat pitanja,a tko ne.  
Vjerujem da su došli do saznanja o mom pitanju, a to je da sam 
gradonačelnika htio osobno upitati neka objasni javnosti koji su razlozi 
ne realizacije projekta koji obuhvaća prodaju NK Jadrana, starog 
nogometnog igrališta , prodaju zemljišta kraj dvorane Žatika i dugoročni 
zakup dvorane Žatika ,te koje su sve osobe bile upućene u taj projekt 
koji je za grad Poreč vrlo važan. 

 

 

GRADSKI VIJEĆNIK HDZ-a 
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